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Şedinţa a fost convocata de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, 
prin Dispoziţia nr. 829 din 16.09.2022, in conformitate cu prevederile art. art. 134, 
alin. 1, lit. a, alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
ulterioare. 
  La şedinţă participă un număr de 14 consilieri locali din cei 19 convocați, 

absentând dna consilier local Gavril Elena, dnul consilier local Haidău Răzvan, dnul 

consilier local Murariu George – Bogdan, dnul consilier local Sandu Ioan-Sergiu și 

dna consilier local Amariei Mariana. 

  D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 
consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de 
astăzi întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al 
iniţiatorului, raportul de specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi 
celelalte documente care au condus la respectivele iniţiative.  

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua! Bine ați venit la 

ședința extraordinară, azi 20 septembrie 2022. Cu  scuzele de rigoare că nu am lăsat 

acest proiect  pentru ședința ordinară,  vă informez că era urgent pentru că avem 

termen.  

 D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Vă rog să faceți 

propuneri pentru președintele de  ședință, doar pentru astăzi.  Data viitoare vom face  

propuneri pentru  alegerea președintelui de ședință pe următoarele 3 luni. 

 Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Propun pe domnul Darabă Iulian. 

  Se propune spre aprobare  ordinea de zi, respectiv: Proiect de hotărâre 
privind  aprobarea proiectului “Înființarea și dotarea unui centru de colectare 
prin aport voluntar în Mun. Falticeni - Runda I”, în cadrul apelului de proiecte 
cu titlul PNRR/2022/C3/S/I.1.A, Componenta C3-Managementul deșeurilor, 
pentru subinvestiția I1.A Înființarea de centre de colectare prin aport voluntar 
din Planul National de Redresare si Rezilienta (PNRR), investiția I1. 
„Dezvoltarea, modernizarea și completarea sistemelor de management 
integrat al deșeurilor municipale la nivel de județ sau la nivel de 

orașe/comune”, componenta 3. Managementul deșeurilor – inițiator, primar- 

prof. Gheorghe - Cătălin Coman; 
 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, 

buget finanţe  şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi 

comerţ, Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, 

activitati sportive si de agrement, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, 

realizarea lucrarilor publice, protectia mediului si Comisia pentru administraţie 



publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor 

cetăţenilor; 

 Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă cu unanimitate de voturi, respectiv 14 
voturi „pentru”. 
              Se trece la primul punct de pe ordinea de zi,  respectiv proiect de hotărâre  
privind  aprobarea proiectului “Înființarea și dotarea unui centru de colectare 
prin aport voluntar în Mun. Falticeni - Runda I”, în cadrul apelului de proiecte 
cu titlul PNRR/2022/C3/S/I.1.A, Componenta C3-Managementul deșeurilor, 
pentru subinvestiția I1.A Înființarea de centre de colectare prin aport voluntar 
din Planul National de Redresare si Rezilienta (PNRR), investiția I1. 
„Dezvoltarea, modernizarea și completarea sistemelor de management integrat 
al deșeurilor municipale la nivel de județ sau la nivel de orașe/comune”, 

componenta 3. Managementul deșeurilor   - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E o activitate pe care 

doream demult să o finalizăm. Un proiect  cu finanțare europeană, pe PNRR ( Planul 

National de Redresare și Reziliență), dezvoltarea, modernizarea și completarea 

sistemelor de management integrat al deșeurilor municipale la nivel de județ sau la 

nivel de orașe/comune. E vorba de deșeurile mari, voluminoase, pe care Goscom - ul 

nu le ia, că nu le primește la Moara și sunt verificate o sumedenie de alte variante 

foarte costisitoare. Avem posibilitatea să facem noi acest lucru și să construim la 

Fălticeni, într-o locație care ne aparține, acest depozit pentru care ne este necesară 

o suprafață de teren de 3.000 metri pătrați. E un centru cu aport  voluntar, vom 

valorifica noi deșeurile prin modalitățile legale pe care ni le va comunica Protecția 

mediului, dar nu vom colecta noi din oraș. Are cineva o canapea, o aduce și o predă. 

Le vor aduce, le vor preda, nu știu dacă se va percepe taxă, deoarece este proiect 

european. Apoi noi le valorificăm conform legii. Cauciucurile  facem un contract cu o 

firmă care preia deșeurile de genul acesta, lemnul la fel, și la fel cu toate. 

 Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Și iar am rugămintea să se promoveze 

acest lucru pentru că ne trezim cu lucruri lăsate pe  ici pe acolo. 

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Vom avea campanie de 

informare și Goscom-ul va anunța. 

 Dnul consilier local, Stoica Cozmin: E ciudat, pentru că, conform AFM 

(agenția fondului de mediu)  ar trebui, daca ai vândut o anvelopă, cel puțin așa spune 

legea, trebuie să  și reciclezi anvelopa respectivă. 

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Dar face cineva așa? 

 Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Eu de exemplu, cu cartonul fac. Am trei 

firme de reciclare a cartonului. Poate veni oricând , oricine să mă verifice.  

 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Ar trebui să fie ca le baterii, 

când iei o baterie nouă să o dai pe cea veche la schimb. Câți dintre noi au cumpărat 

4 cauciucuri și au dus 4 la schimb? 

 Dnul consilier local, Stoica Cozmin: La sfârșitul de viața  a anvelopelor.
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Mai urmărește cineva…  
 Dnul consilier local, Stoica Cozmin:  Așa zice legea. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Da știu. Firmele mari preferă 
să plătească. 



   Dnul consilier local, Stoica Cozmin: De exemplu pe kilogramul de carton  e 
2 lei la AFM ( agenția fondului de mediu). Dacă închei contract cu altă companie, eu 
plătesc 0,4 la kilogram. Adică mult mai puțin. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Adică te stimulează să 
colectezi.  Tot firmele mari ar trebui să dea un discount. Ați văzut cum se cheamă, 
”centru de colectare prin aport voluntar”. Fiecare cetățean se duce și își duce 
deșeurile  voluminoase care nu le ia Goscom-ul. Vom mai promova și insulele 
ecologice. 
 D-nul consilier local, Darabă Iulian-Cezar – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, prof.  Corbu Luminița – Claudia – preşedinte 
comisia economică: Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local,  ed. Dulgheriu Maria– preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
    D-nul consilier local, Darabă Iulian-Cezar – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 14  voturi „pentru”. 
     D-nul consilier local, Darabă Iulian-Cezar – preşedinte de ședință 
declară ședința închisă. 
              Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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